



ST. FRANCIS XAVIER'S COLLEGE

45, Sycamore Street, Taikoktsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel.: (852)2393-2271 Fax.: (852)2391-6101

<http://www.sfxc.edu.hk>

本校檔案：20210108a

各位中一至中五級家長：

上學期考試最新安排

根據教育局最新公布，全港中小學在 2021 年 1 月 10 日後維持暫停面授課堂及校內活動，直至學校農曆新年假期完結。請注意下列事項：

- i. 倘若教育局公布全港學校可在農曆新年假期後恢復面授課堂，中一至中五級上學期考試將按照早前家長信（20201222a）所述，在 2021 年 2 月 23 日（二）至 3 月 8 日（一）舉行。
- ii. 倘因疫情影響，全港學校在農曆新年假期後維持暫停面授課堂，本校將安排學生分批應考。屆時，學校將另函通知家長及學生相關安排。

請督促子弟準時上課及準備上學期考試，並密切留意本校網頁或網上管理平台，了解最新消息。

順祝
安康

聖芳濟書院校長
姚廣智啟

2021 年 1 月 8 日

School File Number: 20210108a

8th January 2021

Dear parents of F.1 to F.5 students,

Arrangements of the First Term Exam

In response to the new announcement from the EDB that the suspension of all face-to-face instruction and school activities will continue until the Lunar New Year Holidays, please note the following arrangements:

- a. If the EDB announces later that the face-to-face instruction can resume after the Lunar New Year Holidays, the First Term Exam for F.1 to F.5 will take place from 23rd Feb. 2021 (Tue.) to 8th Mar. 2021 (Mon.) as mentioned in the previous parent letter (20201222a).
- b. If face-to-face instruction remains suspended after the Lunar New Year Holidays, the school will arrange the First Term Exam to be taken by students in batches. In that case, the school will inform parents and students with further details in the future parent letters.

Please instruct your son to attend online lessons on time and prepare well for the First Term Exam. Please also pay attention to any new announcement made through the SchoolApp or school website.

Regards,

IU Kwong Chi
Principal